
Vážení občania,  

 

dovoľte nám, aby sme Vás informovali o skutočnostiach ohľadom výstavby zdravotného strediska 

a reagovali  na nepravdivé informácie, ktoré niektorí obyvatelia zo zvláštneho dôvodu rozširujú  na 

sociálnych sieťach a vykresľujú nás, poslancov MsZ Šaštín – Stráže ako tých, ktorí bránia dokončeniu 

Centra integrovanej zdravotnej starostlivosti (CIZS) spolufinancovaného zo zdrojov EÚ a tým jej 

výstavbe.  

V júni (2020) minulého roku sme boli v podobnej situácii ako teraz, preto Vám prinášame krátke 

objasnenie situácie:  

Po prvotnej eufórii z toho, že Mesto Šaštín - Stráže získalo nenávratný príspevok na výstavbu 

zdravotného strediska vo výške maximálne 780 598,54 € sme sa domnievali, ako aj viacerí z Vás, že 

z rozpočtu mesta pridáme povinných  5% na spolufinancovanie z celkovej sumy 820 000€ (čiže 

41 000€ ) a budeme mať nové zdravotné stredisko.  

Aj na podnet nás poslancov viedol primátor mesta rokovania s realizačnou firmou a presunom 

položiek v rámci dotácie sa im podarilo vyriešiť, že celková suma za realizáciu stavebnej časti bude 

cca 1 100 000€ a preto sme schválili komerčný úver vo výške 351 000 €. 

Za tým účelom sme na zasadnutí MsZ dňa 11. 6. 2020 schválili čerpanie úveru na prefinancovanie 

projektu CIZS vo výške 780 599 € a schválili čerpanie úveru na dofinancovanie projektu CIZS 

a kapitálové výdavky vo výške 351 000 €, z ktorého malo byť použitých 329 000€ na dofinancovanie 

výstavby CIZS a 22 000 € na 5% - nú spoluúčasť na realizáciu cyklotrasy. 

Boli sme si vedomí, že ešte budeme riešiť technické a interiérové vybavenie zdravotného strediska, 

ale nie, že sa bude navyšovať rozpočet na stavebnú časť CIZS. 

Nemilo nás prekvapilo, keď sme boli informovaní, že celková suma za CIZS bude 1 242 470,21 €! 

Pred cca 2 týždňami sme sa  na základe predloženého materiálu na zasadnutie MsZ 15. 2. 2021 

dozvedeli, že je potrebných ďalších cca 155 000€ na dokončenie stavebnej časti CIZS. 

Čiže spoluúčasť mesta na projekte nie je 41 000 €, ale už teraz je to cca 486 000 €! 

 

Hlavným bodom zasadnutia Mestského zastupiteľstva v pondelok, 15. februára 2021 bolo schválenie 

uznesenia na vykonanie naviac prác pre projekt CIZS Šaštín-Stráže, ktoré vo finančnom vyjadrení 

predstavujú sumu s DPH 155 463,67 €. Viacerí poslanci ospravedlnili svoju neúčasť na zasadnutí 

primátorovi mesta. Zastupiteľstvo nebolo uznášania schopné, preto primátor zasadnutie ukončil.  

Hneď po skončení zastupiteľstva človek, ktorý podpísal zmluvu s mestom na vykonávanie stavebného 

dozoru, šíril nepravdivé informácie o poslancoch, že bránia rozvoju mesta, že začíname politický boj a 

vyjadroval sa na adresu riadne ospravedlnených poslancov. 

Natíska sa otázka čo bolo dôvodom toho, že  človek, ktorý podpísal zmluvu s mestom na vykonanie 

stavebného dozoru, sa vyjadroval na adresu ospravedlnených poslancov a robil súd nad 

poslancami? Považujeme toto konanie z jeho strany za maximálne neprofesionálne. 



Subjektívne pocity a snaha opäť stavať poslancov do pozície tých, ktorí ,,naschvál“ bojkotujú snahy 

mesta nesvedčí o profesionalite dotyčných osôb posudzujúcich poslancov a hlavne nie človeka, 

ktorý vykonáva na dotknutej stavbe stavebný dozor a ani nie je občan mesta Šaštín-Stráže.  

 

Všetci si uvedomujeme vážnosť situácie okolo zdravotného strediska (CIZS). Stojíme si za slovom, 

ktoré sme dali v informačnom liste minulý rok, kde sme vyjadrili podporu tomuto projektu. Ale treba 

si uvedomiť aj to, že v konečnom dôsledku zaplatíme úver my všetci občania mesta Šaštín-Stráže, 

ktorí si plníme svoje občianske povinnosti.  

Investorom je MESTO, ktoré má svoj štatutárny orgán - primátora, ktorý po celý čas komunikoval 

s projektantom, projektovým manažérom, zhotoviteľom stavby a stavebným dozorom.  

Preto prosíme primátora mesta Mgr. Jaroslava Suchánka, aby informoval občanov o celom priebehu 

projektu a v akom stave sa momentálne projekt zdravotného strediska – CIZS nachádza. 

 

Chceme predsa všetci, aby naše mesto fungovalo efektívne!  

 

S úctou Vaši poslanci:  

Cyril Filípek, Dagmar Fodorová, Anna Kormanová, Ing. Oto Kozánek, Ing. Renáta Medňanská,  

Mgr. Ľudmila Menšíková, Miroslav Nosek, Mgr. Kristína Pöstenyi, Ing. Ján Šimurda, Ing. Andrej Vajči 

 

 

 

 


